
Van: Marielys Roos   

Verzonden: maandag 3 oktober 2022 14:23 

Onderwerp: Functioneringsgesprek burgemeester en verzoek aan griffier 

 

Beste griffier, 

 

Nav je whatsapp zojuist heb ik namens onze fractie het volgende bericht gestuurd, zie hieronder. 

Ons verzoek is dit op de LIS te plaatsen zodat duidelijk kenbaar is voor een ieder waarom onze 

fractie noodgedwongen afziet van inbreng onzerzijds. 

 

 

Hart voor Bloemendaal doet niet mee. Wij hebben dat al bekend gemaakt. Nogmaals de reden: wij 

zijn het niet eens met de werkwijze. Anonieme beoordelingen keuren wij af. De hutspot waar de 

beoordelingen vervolgens in gewogen en besproken wordt is ook iets waar wij ons niet mee willen 

associëren. Tenslotte zijn wij het niet eens met de wijze waarop aan de verordening uitvoering 

wordt gegeven. De verordening stelt duidelijk dat de fractievoorzitters iig eens per jaar een 

functioneringsgesprek voeren met de burgemeester. Daar wordt niet aan voldaan. Aldus kunnen wij 

niet akkoord gaan met de wijze waarop het ook dit jaar weer wordt georganiseerd. 

 

Mvrgr, 

 

Marielys Roos 

Fractievoorzitter Hart voor Bloemendaal 
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